

Pfizer's Solofuse™ reconstitution device now available in Canada

In May of last year, Pfizer Canada launched Solofuse™ on the Canadian market, the first reconstitution device in the form of a syringe prefilled with diluent and recombinant factor VIII (Xyntha®). Once the freeze-dried powder is reconstituted with the diluent (4 mL of 0.9% sodium chloride solution), the Solofuse syringe is used to administer XYNTHA by intravenous infusion, which eliminates the step of transferring the reconstituted solution, since everything is done in a single syringe.

Albumin-free, XYNTHA Solofuse is available in 1000, 2000 and 3000 international unit strengths, which can be combined. "Patients often inquire about the different reconstitution devices available so that they can select the one that is a good fit for their lifestyle," says Elizabeth Paradis, Nurse Coordinator, Hemophilia Program at Health Sciences North in Sudbury. "XYNTHA Solofuse gives patients another option to consider."

Solofuse md maintenant disponible au Canada

Le dispositif de reconstitution Solofuse_{md} de Pfizer maintenant disponible au Canada

En mai dernier, la Société Pfizer Canada mettait sur le marché canadien Solofuse_{md}, le premier dispositif de reconstitution comprenant une seringue préremplie de diluant et de facteur VIII recombinant (Xyntha®). Une fois le lyophilisat reconstitué avec le diluant (4 ml de solution de chlorure de sodium à 0,9 %), la seringue Solofuse permet d'administrer XYNTHA par perfusion intraveineuse, éliminant l'étape du transfert de la solution reconstituée, le tout se faisant dans une seule et même seringue.

Élaboré sans albumine, XYNTHA Solofuse est offert en teneurs de 1 000, de 2 000 et de 3 000 unités internationales pouvant être combinées.

« Les patients nous posent souvent des questions sur les dispositifs de reconstitution qui existent, car ils veulent être en mesure de choisir celui qui correspond le mieux à leur mode de vie, dit Elizabeth Paradis, infirmière coordonnatrice du programme de l'hémophilie d'Horizon Santé-Nord, à Sudbury. XYNTHA Solofuse donne aux patients une autre possibilité à envisager ».